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Commissie BiZa

Aan:
- de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
- de minister van Veiligheid en Justitie

Plaats en datum: Den Haag, 3 september 2015
Betreft: Vragen naar aanleiding van het algemeen overleg IVD-aangelegenheden en 

Terrorismebestrijding d.d. 2 september 2015
Ons kenmerk: 2015Z15686/2015D31888

Geachte heer Plasterk en geachte heer Van der Steur,

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft, vanwege het door tijdgebrek ontbreken van een 
tweede termijn van het algemeen overleg IVD-aangelegenheden en Terrorismebestrijding d.d. 2 
september 2015, besloten de leden in de gelegenheid te stellen u enkele (onbeantwoorde) vragen ter 
beantwoording voor te leggen. Hieronder treft u de vragen van enkele leden aan.

Vragen van de CDA-fractie:
1. Er blijft onduidelijkheid over wat nu precies wordt gedaan met de 'signaallijsten'. Het lijkt erop 

alsof alles in het werk gesteld wordt om de lijsten optimaal te krijgen. Wat wordt nu gedaan t.a.v. 
de mensen die op de lijsten staan? Veel van de mensen die nu verdacht of veroordeeld zijn voor 
een terroristisch misdrijf, waren al in beeld en bekend en stonden op de lijst. Wat is, kortom, de 
opvolging?

2. De minister van Veiligheid en Justitie berichtte dat de Koninklijke Marechaussee meer 
bevoegdheden krijgt inzake grensbewaking, bijvoorbeeld in de grensoverschrijdende treinen. Is het 
dan ook zo dat de beperking op het aantal  te controleren treinen/coupés vervalt? 

Vragen van de D66-fractie:
3. De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties stelde dat de AIVD in een 

samenwerkende kopgroep van geheime diensten zit in Europa en gaf als voorbeeld van informatie-
uitwisseling een gezamenlijke lijst waar personen op geplaatst worden. Maar wat gebeurt er precies 
na plaatsing? Wat zijn daar de protocollen voor? Hoe verhoudt die lijst zich tot VN-lijst van 
terroristen (met o.a. blokkering van financiering) tot gevolg?

4. Het overgrote deel van het AIVD-budget is geheim, wat er toe leidt dat de Kamer lastig de 
noodzaak tot en effecten van een bezuiniging of intensivering kan beoordelen. Welke 
mogelijkheden ziet de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties om de Kamer daar 
meer bij te betrekken en meer inzicht in te geven?

Vragen van de GroenLinks-fractie:
5. Heeft de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties contact gelegd met de Duitse 

autoriteiten en de directe vraag gesteld of de BND, al dan niet in opdracht van de NSA, 
Nederlandse kabelcommunicatie heeft afgetapt? Zo ja, hebben de Duitse autoriteiten dit ontkend of 
bevestigd? Zo nee, waarom niet?

6. Heeft de AIVD contact gehad met de BND en hen de vraag voorgelegd of zij Nederlandse 
kabelcommunicatie hebben getapt? Zo ja, heeft de BND dit ontkend of bevestigd? Zo nee, waarom 
niet?
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De commissie verzoekt u te bevorderen uw reactie op bovenstaande vragen uiterlijk dinsdag 8 
september aan de Kamer te doen toekomen. Na ontvangst van uw reactie zal  het VAO IVD-
aangelegenheden en Terrorismebestrijding worden gepland.

Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken,

Drs. M.J. van der Leeden


